



金冠閣

\$55

ULTIMATE DINNER BLACK TRUFFLE BANQUET

Pork, Truffle and Prawn Siu Mai
Truffled Vegetable Spring Roll
松露燒賣, 松露春捲

WA Red Emperor, Assorted Gourmet Winter
Mushrooms, Truffle Teriyaki Sauce
香炸皇帝魚 什菇 松露燒汁

or

Dry Aged Riverine Beef Sirloin,
Truffle Teriyaki Sauce
谷飼安格斯西冷 松露燒汁

Truffled Egg Fried Rice
松露炒飯

Available for a limited time, excludes public holidays and special event days. Subject to venue opening hours. Selected menu items only. Not to be used in conjunction with any other offer or discount. Restricted to groups of 12 or less. Minimum of 2 people in Silks. Images are for illustration purposes only. Sparkling wine not included with dinner. Please note that our products either contain or/are produced in kitchens which contain/use the allergens of peanuts, tree nuts, seafood, soy, milk (and other dairy), egg, sesame, wheat (gluten) and sulphite preservatives. We cannot guarantee that any of our products are 100% allergen free.

視情況而定。視地點開放時間而定。僅限選定的菜單項。不得與任何其他優惠或折扣同時使用。受限於群組 12 或更少。最少 2 人起，圖像是僅用於說明目的。請訪問 crownperth.com.au 了解詳情。請注意，我們的產品包含或生產廚房，其中包含/使用花生，堅果，海鮮，大豆，牛奶（和其他乳製品），雞蛋，芝麻，小麥（麩質）。我們不能保證我們的任何產品都是 100% 無過敏原。